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INTERPELACJA 

Szanowna Pani Prezydent, 

W nawiązaniu do odpowiedzi na moją interpelację z dnia 18 sierpnia br., w sprawie 

obecności umundurowanych pracowników Straży Miejskiej na stadionie Widzewa podczas  

meczu między Widzewem Łódź a Legią Warszawa w dniu 12 sierpnia 2022 r., zwracam się do 

Pani Prezydent z uprzejmą prośbą o pilne informacje w poniższym zakresie: 

1. Ile godzin 9 umundurowanych, wyposażonych w środki przymusu bezpośredniego, 

pracowników łódzkiej Straży Miejskiej zabezpieczało część budynku wydzieloną  

z terenu imprezy masowej? 

2. Czy ta część budynku, którą zabezpieczało 9 pracowników łódzkiej Straży Miejskiej jest 

przedmiotem umowy najmu zawartej między klubem Widzew Łódź S.A. a Miejską 

Areną Kultury i Sportu sp. z o.o.? 

3. Czy zabezpieczenie tej część budynku, wydzielonej z terenu imprezy masowej, 

odbywało się na wniosek którejś ze wskazanych powyżej spółek? 

4. Jaki był całkowity koszt zabezpieczenia przez 9 pracowników Łódzkiej Straży Miejskiej 

tej część budynku, wydzielonej z terenu imprezy masowej? (całkowity koszt 

wynagrodzeń, dojazdu, użycia sprzętu itp.) 

 

 



Mając na uwadze, konieczność pilnego ostudzenia emocji i napięć między Urzędem Miasta 

Łodzi a środowiskiem kibiców Widzewa Łódź, w interesie obu stron wszelkie wątpliwości związane  

z wydarzeniami podczas meczu z Legią powinny zostać pilnie i dokładnie wyjaśnione. Proszę więc  

o pilną odpowiedź na powyższe pytania.  

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Pan Tomasz Bocheński, Wojewoda Łódzki. 

2. Pan Tomasz Olczyk, I Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi. 


